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Det blev vedtaget at indkøbe 2-3 bordbænke sæt, samt at få repareret de 

nuværende. Herudover blev det samtidigt vedtaget at der vil blive lagt fliser under 

hvor de skal placeres. 

Der blev ligeledes vedtaget at samtlige gulve på altanerne skal repareres og males. 

Besøg og pasning af hunde blev nedstemt. 

Indkøb af partytelt blev også nedstemt. 

Vi fik valgt et festudvalg bestående af : Tove Arenfeldt 5, 1.tv. , Tove Pedersen, 2, 

2.tv.  , Kirsten Petersen, glarmestervej 24, Tove Schultz, 10, st.tv. , Diana og Djenan 

Gusic 9, st. th.  

Forslag nr. 8, vedr. isolering af ydervægge især stuevægge, blev der vedtaget at 

afdelingsbestyrelsen skal arbejde videre på muligheder og omkostninger ved en 

sådan omfattende renovering. 

Det er blevet bestemt at de som vil have lavet udluftningskanaler i soveværelserne 

vil få dette. 

De resterende gamle kældervinduer vil blive udskiftet i det nye år  

På  valg af bestyrelsesmedlem var Nadja Jensen 7, 2.th. Hun blev genvalgt for 2 år. 

Dorthe Poulsen har valgt at træde ud af bestyrelsen. I stedet blev AnneDorte Larsen 

12, st.th.  Ingen suppleanter blev valgt. 

Valgt til repræsentantskabet blev Tove Pedersen 2, 2.tv. , Nadja Jensen 7,2.th. og 

Uffe Christiansen, 12, 2. tv. 

 


